
P R O T O K Ó Ł   XXIV 

obrad  XXIV  zwyczajnej sesji  Rady Miasta Pruszcz Gdański, 

która odbyła się w dniu  17 lutego 2021 roku 

w sali posiedzeń Urzędu Miasta przy ul. Grunwaldzkiej 20 

w mieszanym składzie obradowania z wykorzystaniem środków 

porozumiewania się na odległość. 

Lista obecności stanowi Załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 

W  obradach  uczestniczyło - 21 radnych. 

Nieobecnych - nie odnotowano. 

W trakcie omawiania  pkt. 28 porządku obrad XXIV zwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz 

Gdański -  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański, 

o godz.11:34 dołączył do obrad, w formie zdalnej, radny Adrian Czarnecki. 

 

Początek obrad: 17 lutego 2021 r. o godz. 1000 

Zakończenie obrad: 17 lutego 2021 r. godz. 1152. 

Małgorzata Czarnecka - Szafrańska - Przewodnicząca Rady Miasta Pruszcz Gdański  

o godz. 1000  otworzyła obrady słowami: „Otwieram dwudziestą czwartą zwyczajną sesję 

Rady Miasta Pruszcz Gdański”. 

Stwierdzenie obecności: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Obecny 

2. Adam Bodo Obecny 

3. Bartłomiej  Chrząszcz Obecny 

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Obecny 

5. Adrian Czarnecki Radny dołączył do obrad  

XXIV zwyczajnej sesji 

Rady Miasta Pruszcz 

Gdański, w formie 

zdalnej, o godz.11:34. 

6. Ireneusz Czernecki Obecny 

7. Marta Jankowska Obecny 
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8. Piotr Kaliński Obecny 

9. Jerzy  Kłys Obecny 

10. Marek Krawyciński Obecny 

11. Krzysztof Lisowski Obecny 

12. Robert Nowicki Obecny 

13. Danuta Olech Obecny 

14. Leszek Parzymies Obecny 

15. Jan Sabała Obecny 

16. Ireneusz Szweda Obecny 

17. Andrzej Ślusarczyk Obecny 

18. Roman Trembacz Obecny 

19. Bartłomiej Troka Obecny 

20. Jakub Walaszczyk  Obecny 

21. Szymon Zander Obecny 

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

na podstawie ww. listy obecności  stwierdziła prawomocność obrad.  

Wniosek Burmistrza Nr S.0006.24.2021 z dnia 5 lutego 2021 roku w sprawie zwołania  XXIV 

zwyczajnej sesji Rady Miasta, stanowi Załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

 Na podstawie ww. wniosku Radzie Miasta Pruszcz Gdański został przedłożony tekst  

proponowanego p o r z ą d k u  o b r a d:  

 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) przedstawienie porządku obrad, 

b) przyjęcie protokołu: 

 XXI zwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański, 

 XXII budżetowej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański, 

 XXIII nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański. 
 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

3. Informacja Burmistrza Pruszcza Gdańskiego o pracy między sesjami Rady Miasta 

Pruszcz Gdański – ref. Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcza Gdańskiego. 

 

4. Informacja Burmistrza Pruszcza Gdańskiego dla Rady Miasta Pruszcz Gdański VIII 

Kadencji w latach 2018 – 2023 o zgłoszonych żądaniach, o których mowa w art. 36 

ust. 1 - 3 i ust. 5 oraz wydanych decyzjach, o których mowa w art. 37 ust. 6 i 7 ustawy 

z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym za rok 2020  
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(materiał został dostarczony radnym e-mailem w dniu 3 lutego 2021 r.) – ref. Radosław 

Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

 

5. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w roku 2020 

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w przedszkolach i szkołach 

prowadzonych przez Gminę Miejską Pruszcz Gdański (materiał został dostarczony 

radnym 

e-mailem w dniu 25 stycznia 2021 r.) – ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. 

społecznych. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański  

na rok 2021 – ref. Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcza Gdańskiego. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miejskiej Pruszcz Gdański na lata 2021 – 2030 – ref. Maria Niderla Skarbnik Miasta. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Miejską 

Pruszcz Gdański porozumienia z Komendantem Powiatowym Policji w Pruszczu 

Gdańskim  

przy udziale Komendanta Wojewódzkiego Policji w Gdańsku, dotyczącego przekazania 

środków pieniężnych na Fundusz Wsparcia Policji Komendy Wojewódzkiej Policji  

w Gdańsku na nagrody za osiągnięcia w służbie – ref. Janusz Wróbel Burmistrz 

Pruszcza Gdańskiego. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania Gminy 

Miejskiej Pruszcz Gdański w Zgromadzeniu Metropolitalnego Związku 

Komunikacyjnego Zatoki Gdańskiej – ref. Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcza 

Gdańskiego. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży na rok 2021 

przedsiębiorców prowadzących punkt sprzedaży na terenie Gminy Miejskiej Pruszcz 

Gdański i zwrotu części tej opłaty – ref. Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcza Gdańskiego. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 1 wchodzącej  

w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących Nr 1 im. Marii Konopnickiej w Pruszczu 

Gdańskim – ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. społecznych. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, 

odraczania  

lub rozkładania na raty spłaty należności pieniężnych mających charakter 

cywilnoprawny, przypadających Gminie Miejskiej Pruszcz Gdański i jednostkom 

podległym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których 

ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organów i osób uprawnionych 

do udzielania ulg 

– ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. społecznych. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej przez 

Gminę Miejską Pruszcz Gdański w formie dotacji celowej Powiatowi Gdańskiemu  

z przeznaczeniem na zakup aparatu rentgenowskiego wraz z wyposażeniem  

dla Samodzielnego Publicznego Pogotowia Ratunkowego w Pruszczu Gdańskim 

– ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. społecznych. 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Regulaminu przyznawania i rozliczania 

dotacji  

na zadania związane z usuwaniem wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy 

Miejskiej Pruszcz Gdański – ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza  

ds. komunalnych. 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty wnoszonej przez właścicieli 

nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy – ref. Radosław Klaczkowski 

Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat za usługi w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz w zakresie 

opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych 

– ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia przez Gminę Miejską Pruszcz Gdański pomocy 

finansowej Powiatowi Gdańskiemu dla zadania pn.: „Poprawa bezpieczeństwa na 

drogach Powiatu Gdańskiego poprzez modernizację dróg powiatowych, położonych na 

terenie Powiatu Gdańskiego” – ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza  

ds. komunalnych. 

 

18. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XIX/196/2016 Rady Miasta Pruszcz 

Gdański z dnia 25 maja 2016 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na 

terenie Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański, których właścicielem lub zarządzającym jest 

Gmina Miejska Pruszcz Gdański oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków 

– ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami  

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański  

na rok 2021 – ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu działek:  

nr 1/167 o pow. 1 549 m2, nr 1/168 o pow. 11 940 m2 i 1/169 o pow. 3 101 m2,   

w obrębie 22, stanowiących własność Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański, położonych 

przy ul. Powstańców Warszawy w Pruszczu Gdańskim – ref. Radosław Klaczkowski 

Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

 

21. Podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia  zgody na wydzierżawienie na okres dziewięciu 

lat, w drodze przetargu działki nr 1/166 o pow. 6 064 m2, w obrębie 22, stanowiącej 

własność Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański, położonej przy ul. Powstańców Warszawy  

w Pruszczu Gdańskim, z przeznaczeniem na cele sportowo – rekreacyjne z 

dopuszczalną małą gastronomią – ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. 

komunalnych. 

 

22. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Pruszcz Gdański „Rejon ul. Ignacego Mościckiego” 

– ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych.  
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23. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwoju Miasta Pruszcz Gdański na 

lata  

2020 – 2030” – ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

 

24. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji projektu pn. „Założenia do planu 

zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Miejskiej 

Pruszcz Gdański na lata 2016 - 2030” - ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza 

ds. komunalnych.  

 

 

25. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania radnych Rady Miasta Pruszcz Gdański jako 

członków Zespołu ds. budżetu obywatelskiego – ref. Małgorzata Czarnecka – 

Szafrańska Przewodnicząca Rady Miasta. 

 

26. Podjęcie uchwały w sprawie odrzucenia petycji dotyczącej podjęcia przez Radę Miasta 

Pruszcz Gdański uchwały dotyczącej masowych szczepień przeciwko wirusowi  

SARS-CoV-2 – ref. Jerzy Kłys Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

27. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji – ref. Jerzy Kłys Przewodniczący 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

28. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański 

– ref. Jakub Walaszczyk Przewodniczący Komisji Statutowej. 

 

29. Roczne sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Pruszcz Gdański  

za 2020 rok – ref. Danuta Olech Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miasta. 

 

30. Roczne sprawozdanie z działalności Komisji stałych i doraźnych Rady Miasta Pruszcz 

Gdański za 2020 rok – ref. Przewodniczący Komisji stałych i doraźnych Rady Miasta 

Pruszcz Gdański tj.:  

a) Komisji Budżetowej,  

b) Komisji Gospodarki Komunalnej,  

c) Komisji Oświaty, Kultury i Sportu,  

d) Komisji Ochrony Zdrowia i Spraw Socjalnych,  

e) Komisji Ochrony Środowiska,  

f) Komisji Bezpieczeństwa i Przestrzegania Prawa,  

g) Komisji Skarg Wniosków i Petycji,  

h) Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego.  

 

31.  Wolne wnioski. 

 

 

Proponowany porządek obrad XXIV zwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański wraz 

z plikiem materiałów sesyjnych stanowi Załącznik Nr 3 (stron 154 + pkt 6 i 7 stron 70 

+ pkt 23 stron 189 oraz pkt 24 stron 141).  

Radni otrzymali także, do zapoznania się: 

 -  opinię Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi z dnia 8 lutego 2021 r. znak sprawy: 

BF.pp.0220.100.2021 dot. projektu uchwały w sprawie szczegółowych zasad, sposobu  

i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty spłaty należności pieniężnych mających 
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charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Miejskiej Pruszcz Gdański i jednostkom 

podległym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga 

stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organów i osób uprawnionych do udzielania 

ulg. Opinia Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi z dnia 8 lutego 2021 r. stanowi Załącznik Nr 4 

do niniejszego protokołu; 

- opinię Urzędu Ochrony Konkurencji i konsumentów dot. projektu uchwały w sprawie 

szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty spłaty 

należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Miejskiej 

Pruszcz Gdański i jednostkom podległym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej 

w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organów 

i osób uprawnionych do udzielania ulg. Dokument stanowi Załącznik Nr 5 do niniejszego 

protokołu. 

Radzie Miasta zostały przedłożone  autopoprawki do projektów uchwał: 

- w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański  

na rok 2021 - Załącznik Nr 6, 

- w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański 

na lata 2021- Załącznik Nr 7, 

- w sprawie określenia górnych stawek opłat za usługi w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych – Załącznik Nr 8. 

 

Ad. 1 - Sprawy regulaminowe: 

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska, poinformowała, że 16 lutego 2021 r. 

wpłynął Wniosek Komisji Gospodarki Komunalnej dotyczący zdjęcia z porządku obrad XXIV 

zwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański pkt 24 – Podjęcie uchwały 

w sprawie przyjęcia aktualizacji projektu pn. : „Założenia do planu zaopatrzenia w ciepło, 

energie elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański na lata 

2016 – 2030”. Dopowiedziała, że materiał musi zostać uzupełniony. 

Wniosek Komisji Gospodarki Komunalnej stanowi Załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska, zapytała, czy Radni mają pytania w tej 

kwestii. Pytań ni zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska poddała pod głosowanie jawne, imienne 

za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań 
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radnych, wniosek Komisji Gospodarki Komunalnej, mówiąc: „Kto jest 

z Państwa Radnych za zdjęciem pkt 24 z porządku obrad XXIV zwyczajnej sesji Rady Miasta 

Pruszcz Gdański?: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 

2. Adam Bodo Za  

3. Bartłomiej  Chrząszcz Za  

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za 

5. Adrian Czarnecki NIEOBECNY 

6. Ireneusz Czernecki Za  

7. Marta Jankowska Za  

8. Piotr Kaliński Za  

9. Jerzy  Kłys Za  

10. Marek Krawyciński Za  

11. Krzysztof Lisowski Za  

12. Robert Nowicki Za  

13. Danuta Olech Za  

14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  

16. Ireneusz Szweda Za  

17. Andrzej Ślusarczyk Za  

18. Roman Trembacz Za 

19. Bartłomiej Troka Za  

20. Jakub Walaszczyk  Za  

21. Szymon Zander Za  

 

- za – 20             

- przeciw – 0 

- wstrzymało się - 0 

Rada Miasta  jednogłośnie podjęła decyzję o zdjęciu pkt 24 z porządku obrad XXIV 

zwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański. 
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Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska, zapytała, czy są uwagi do pozostałych 

punktów porządku obrad XXIV zwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska poddała pod głosowanie porządek obrad 

XXIV zwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 

2. Adam Bodo Za  

3. Bartłomiej  Chrząszcz Za  

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za 

5. Adrian Czarnecki NIEOBECNY 

6. Ireneusz Czernecki Za  

7. Marta Jankowska Za  

8. Piotr Kaliński Za  

9. Jerzy  Kłys Za  

10. Marek Krawyciński Za  

11. Krzysztof Lisowski Za  

12. Robert Nowicki Za  

13. Danuta Olech Za  

14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  

16. Ireneusz Szweda Za  

17. Andrzej Ślusarczyk Za  

18. Roman Trembacz Za 

19. Bartłomiej Troka Za  

20. Jakub Walaszczyk  Za  

21. Szymon Zander Za  
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- za - 20             

- przeciw - 0 

- wstrzymało się – 0 

 Jednogłośnie przyjęto porządek obrad XXIV zwyczajnej sesji. 

Wobec powyższego realizacja programu XXIV zwyczajnej sesji przebiegała według 

następującego porządku: 

 

Ad. 1  - Sprawy regulaminowe: 

c) przedstawienie porządku obrad, 

d) przyjęcie protokołu: 

 XXI zwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański, 

 XXII budżetowej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański, 

 XXIII nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański. 

 

- Przewodnicząca   Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

zapytała, czy są uwagi do protokołu XXI zwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański   

 Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska poddała pod głosowanie treść protokołu 

XXI: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 

2. Adam Bodo Za  

3. Bartłomiej  Chrząszcz Za  

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za  

5. Adrian Czarnecki NIEOBECNY 

6. Ireneusz Czernecki Za  

7. Marta Jankowska Za  

8. Piotr Kaliński Za  

9. Jerzy  Kłys Za  

10. Marek Krawyciński Za  

11. Krzysztof Lisowski Za  

12. Robert Nowicki Za  

13. Danuta Olech Za  
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14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  

16. Ireneusz Szweda Za  

17. Andrzej Ślusarczyk Za  

18. Roman Trembacz Za 

19. Bartłomiej Troka Za  

20. Jakub Walaszczyk  Za  

21. Szymon Zander Za  

 

- za - 20             

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono,  że protokół  XXI został  przyjęty  jednogłośnie. 

- Przewodnicząca   Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

zapytała, czy są uwagi do protokołu XXII budżetowej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański   

 Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska poddała pod głosowanie treść protokołu 

XXII: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 

2. Adam Bodo Za  

3. Bartłomiej  Chrząszcz Za  

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za  

5. Adrian Czarnecki NIEOBECNY 

6. Ireneusz Czernecki Za  

7. Marta Jankowska Za  

8. Piotr Kaliński Za  

9. Jerzy  Kłys Za  

10. Marek Krawyciński Za  

11. Krzysztof Lisowski Za  

12. Robert Nowicki Za  
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13. Danuta Olech Za  

14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  

16. Ireneusz Szweda Za  

17. Andrzej Ślusarczyk Za  

18. Roman Trembacz Za 

19. Bartłomiej Troka Za  

20. Jakub Walaszczyk  Za  

21. Szymon Zander Za  

 

 

 

- za - 20             

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono,  że protokół  XXII został  przyjęty  jednogłośnie. 

- Przewodnicząca   Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

zapytała, czy są uwagi do protokołu XXIII nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański   

 Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska poddała pod głosowanie treść protokołu 

XXIII: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 

2. Adam Bodo Za  

3. Bartłomiej  Chrząszcz Za  

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za  

5. Adrian Czarnecki NIEOBECNY 

6. Ireneusz Czernecki Za  

7. Marta Jankowska Za  

8. Piotr Kaliński Za  

9. Jerzy  Kłys Za  
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10. Marek Krawyciński Za  

11. Krzysztof Lisowski Za  

12. Robert Nowicki Za  

13. Danuta Olech Za  

14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  

16. Ireneusz Szweda Za  

17. Andrzej Ślusarczyk Za  

18. Roman Trembacz Za 

19. Bartłomiej Troka Za  

20. Jakub Walaszczyk  Za  

21. Szymon Zander Za  

 

- za – 20             

- przeciw – 0 

- wstrzymało się – 0 

Stwierdzono,  że protokół  XXIII został  przyjęty  jednogłośnie. 

Ad. 2 - Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny Jerzy Kłys zapytał: 

- Kiedy przewidziane jest zakończenie modernizacji ulicy Skalskiego w Pruszczu Gdańskim.  

  Ile ewentualnie wynosi opóźnienie zakończenia prac? 

- Czy są prowadzone rozmowy z Jednostką Wojskową na temat wymiany wspólnej części 

   płotu wzdłuż ulicy Skalskiego? 

 

Burmistrz Janusz Wróbel odpowiedział: 

Przewidywany termin zakończenia prac modernizacji ulicy Skalskiego to okolice 10 maja 

br. Roboty są praktycznie całkowicie wstrzymane  przez warunki pogodowe. Ponadto firmy 

powołują się bardzo często na przepisy dotyczące COVID-19. W mojej ocenie termin nie 

jest zagrożony. Jak tylko ustaną warunki pogodowe, najszybciej chcemy ułatwić 

mieszkańcom Osiedla Komarowo bezpieczne dotarcie do ich domów z jak najmniejszymi 

utrudnieniami i takie rozmowy są prowadzone, mimo tego końcowego terminu. 
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Burmistrz poinformował Radnego, że odpowiedź na Jego drugie zostanie udzielona, jak 

tylko zasięgnie informacji w sprawie. 

 

Ad. 3 - Informacja Burmistrza Pruszcza Gdańskiego o pracy między sesjami Rady Miasta 

Pruszcz Gdański – ref. Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcza Gdańskiego. 

Treść  informacji  (Załącznik Nr 10) była w posiadaniu każdego radnego.  

Burmistrz Pruszcza Gdańskiego omówił jej treść. 

 

Ad. 4 - Informacja Burmistrza Pruszcza Gdańskiego dla Rady Miasta Pruszcz Gdański 

VIII Kadencji w latach 2018 – 2023 o zgłoszonych żądaniach, o których mowa w art. 36 

ust. 1 - 3 i ust. 5 oraz wydanych decyzjach, o których mowa w art. 37 ust. 6 i 7 ustawy 

z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym za rok 2020  

(materiał został dostarczony radnym e-mailem w dniu 3 lutego 2021 r.) – ref. Radosław 

Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

Treść  informacji  (Załącznik Nr 11) była w posiadaniu każdego radnego. 

Pan Radosław Klaczkowski - Zastępca Burmistrza ds. komunalnych omówił jej treść. 

 

Ad. 5 - Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w roku 2020 

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w przedszkolach i szkołach 

prowadzonych przez Gminę Miejską Pruszcz Gdański (materiał został dostarczony radnym 

e-mailem w dniu 25 stycznia 2021 r.) – ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. 

społecznych. 

 

Treść sprawozdania (Załącznik Nr 12) była w posiadaniu każdego Radnego. 

 

Pan Jerzy Kulka – Zastępca Burmistrza ds. społecznych omówił jego treść. 

 

Ad. 6 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański  

na rok 2021 – ref. Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcza Gdańskiego. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i  treścią autopoprawki był w posiadaniu każdego 

radnego. 

Pan Janusz Wróbel 

przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały, które stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. Szczegółowy zakres zmian budżetu na rok 2021 zawierają załączniki 

do projektu uchwały Rady Miasta. 
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Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

odczytała projekt i poddała go pod głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 

2. Adam Bodo Za  

3. Bartłomiej  Chrząszcz Za  

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za 

5. Adrian Czarnecki NIEOBECNY 

6. Ireneusz Czernecki Za  

7. Marta Jankowska Za  

8. Piotr Kaliński Za  

9. Jerzy  Kłys Za  

10. Marek Krawyciński Za  

11. Krzysztof Lisowski Za  

12. Robert Nowicki Za  

13. Danuta Olech Za  

14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  

16. Ireneusz Szweda Za  

17. Andrzej Ślusarczyk Za  

18. Roman Trembacz Za 

19. Bartłomiej Troka Za  

20. Jakub Walaszczyk  Za  

21. Szymon Zander Za  

 

- za - 20          

- przeciw - 0 

- wstrzymało się – 0 
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Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XXIV/280/2021, która stanowi Załącznik Nr 13. 

 

Ad. 7 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miejskiej Pruszcz Gdański na lata 2021 – 2030 – ref. Maria Niderla Skarbnik Miasta. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i treścią autopoprawki  był w posiadaniu każdego 

radnego. 

Pani Maria Niderla 

zgodnie z objaśnieniami przyjętych wartości i wykazem wieloletnich przedsięwzięć 

przedstawiła streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały, które stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

odczytała projekt i poddała go pod głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 

2. Adam Bodo Za  

3. Bartłomiej  Chrząszcz Za  

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za  

5. Adrian Czarnecki NIEOBECNY 

6. Ireneusz Czernecki Za  

7. Marta Jankowska Za  

8. Piotr Kaliński Za  

9. Jerzy  Kłys Za  

10. Marek Krawyciński Za  

11. Krzysztof Lisowski Za  

12. Robert Nowicki Za  

13. Danuta Olech Za  

14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  

16. Ireneusz Szweda Za  

17. Andrzej Ślusarczyk Za  
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18. Roman Trembacz Za 

19. Bartłomiej Troka Za  

20. Jakub Walaszczyk  Za  

21. Szymon Zander Za  

 

- za - 20           

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XXIV/281/2021, która stanowi Załącznik Nr 14. 

 

Ad. 8 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Miejską 

Pruszcz Gdański porozumienia z Komendantem Powiatowym Policji w Pruszczu 

Gdańskim przy udziale Komendanta Wojewódzkiego Policji w Gdańsku, dotyczącego 

przekazania środków pieniężnych na Fundusz Wsparcia Policji Komendy Wojewódzkiej 

Policji w Gdańsku na nagrody za osiągnięcia w służbie – ref. Janusz Wróbel Burmistrz 

Pruszcza Gdańskiego. 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. 

 

Pan Janusz Wróbel 

przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały, które stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

odczytała projekt i poddała go pod głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 

2. Adam Bodo Za  

3. Bartłomiej  Chrząszcz Za  

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za  

5. Adrian Czarnecki NIEOBECNY 

6. Ireneusz Czernecki Za  

7. Marta Jankowska Za  
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8. Piotr Kaliński Za  

9. Jerzy  Kłys Za  

10. Marek Krawyciński Za  

11. Krzysztof Lisowski Za  

12. Robert Nowicki Za  

13. Danuta Olech Za  

14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  

16. Ireneusz Szweda Za  

17. Andrzej Ślusarczyk Za  

18. Roman Trembacz Za 

19. Bartłomiej Troka Za  

20. Jakub Walaszczyk  Za  

21. Szymon Zander Za  

 

- za - 20            

- przeciw - 0 

- wstrzymało się – 0 

 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XXIV/282/2021, która stanowi Załącznik Nr 15. 

 

Ad. 9 - Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania 

Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański w Zgromadzeniu Metropolitalnego Związku 

Komunikacyjnego Zatoki Gdańskiej – ref. Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcza 

Gdańskiego. 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. 

 

Pan Janusz Wróbel 

przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały, które stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 
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Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

odczytała projekt i poddała go pod głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 

2. Adam Bodo Za  

3. Bartłomiej  Chrząszcz Za  

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za  

5. Adrian Czarnecki NIEOBECNY 

6. Ireneusz Czernecki Za  

7. Marta Jankowska Za  

8. Piotr Kaliński Za  

9. Jerzy  Kłys Za  

10. Marek Krawyciński Za  

11. Krzysztof Lisowski Za  

12. Robert Nowicki Za  

13. Danuta Olech Za  

14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  

16. Ireneusz Szweda Za  

17. Andrzej Ślusarczyk Za  

18. Roman Trembacz Za 

19. Bartłomiej Troka Za  

20. Jakub Walaszczyk  Za  

21. Szymon Zander Za  

 

 

 

- za - 20            

- przeciw - 0 

- wstrzymało się – 0 
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Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XXIV/283/2021, która stanowi Załącznik Nr 16. 

 

Ad. 10 - Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń na 

sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży na rok 

2021 przedsiębiorców prowadzących punkt sprzedaży na terenie Gminy Miejskiej 

Pruszcz Gdański i zwrotu części tej opłaty – ref. Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcza 

Gdańskiego. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. 

 

Pan Janusz Wróbel 

przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały, które stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

odczytała projekt i poddała go pod głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 

2. Adam Bodo Za  

3. Bartłomiej  Chrząszcz Za  

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za  

5. Adrian Czarnecki NIEOBECNY 

6. Ireneusz Czernecki Za  

7. Marta Jankowska Za  

8. Piotr Kaliński Za  

9. Jerzy  Kłys Za  

10. Marek Krawyciński Za  

11. Krzysztof Lisowski Za  

12. Robert Nowicki Za  

13. Danuta Olech Za  

14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  
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16. Ireneusz Szweda Za  

17. Andrzej Ślusarczyk Za  

18. Roman Trembacz Za 

19. Bartłomiej Troka Za  

20. Jakub Walaszczyk  Za  

21. Szymon Zander Za  

 

- za - 20           

- przeciw - 0 

- wstrzymało się – 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XXIV/284/2021, która stanowi Załącznik Nr 17. 

 

Ad. 11  - Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 1 

wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących Nr 1 im. Marii Konopnickiej w 

Pruszczu Gdańskim – ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. społecznych. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. 

 

Pan Jerzy Kulka 

przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały, które stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

odczytała projekt i poddała go pod głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 

2. Adam Bodo Za  

3. Bartłomiej  Chrząszcz Za  

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za  

5. Adrian Czarnecki NIEOBECNY 

6. Ireneusz Czernecki Za  

7. Marta Jankowska Za  
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8. Piotr Kaliński Za  

9. Jerzy  Kłys Za  

10. Marek Krawyciński Za  

11. Krzysztof Lisowski Za  

12. Robert Nowicki Za  

13. Danuta Olech Za  

14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  

16. Ireneusz Szweda Za  

17. Andrzej Ślusarczyk Za  

18. Roman Trembacz Za 

19. Bartłomiej Troka Za  

20. Jakub Walaszczyk  Za  

21. Szymon Zander Za  

 

- za - 20           

- przeciw - 0 

- wstrzymało się – 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XXIV/286/2021, która stanowi Załącznik Nr 18. 

 

Ad.12 - Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, 

odraczania lub rozkładania na raty spłaty należności pieniężnych mających charakter 

cywilnoprawny, przypadających Gminie Miejskiej Pruszcz Gdański i jednostkom 

podległym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których 

ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organów i osób uprawnionych 

do udzielania ulg – ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. społecznych. 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. 

 

Pan Jerzy Kulka 

przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały, które stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 
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Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

odczytała projekt i poddała go pod głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 

2. Adam Bodo Za  

3. Bartłomiej  Chrząszcz Za  

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za  

5. Adrian Czarnecki NIEOBECNY 

6. Ireneusz Czernecki Za  

7. Marta Jankowska Za  

8. Piotr Kaliński Za  

9. Jerzy  Kłys Za  

10. Marek Krawyciński Za  

11. Krzysztof Lisowski Za  

12. Robert Nowicki Za  

13. Danuta Olech Za  

14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  

16. Ireneusz Szweda Za  

17. Andrzej Ślusarczyk Za  

18. Roman Trembacz Za 

19. Bartłomiej Troka Za  

20. Jakub Walaszczyk  Za  

21. Szymon Zander Za  

 

 

- za - 20           

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XXIV/287/2021, która stanowi Załącznik Nr 19 
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Ad. 13 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej 

przez Gminę Miejską Pruszcz Gdański w formie dotacji celowej Powiatowi Gdańskiemu  

z przeznaczeniem na zakup aparatu rentgenowskiego wraz z wyposażeniem  

dla Samodzielnego Publicznego Pogotowia Ratunkowego w Pruszczu Gdańskim 

– ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. społecznych. 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. 

 

Pan Jerzy Kulka 

przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały, które stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

odczytała projekt i poddała go pod głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 

2. Adam Bodo Za  

3. Bartłomiej  Chrząszcz Za  

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za  

5. Adrian Czarnecki NIEOBECNY 

6. Ireneusz Czernecki Za  

7. Marta Jankowska Za  

8. Piotr Kaliński Za  

9. Jerzy  Kłys Za  

10. Marek Krawyciński Za  

11. Krzysztof Lisowski Za  

12. Robert Nowicki Za  

13. Danuta Olech Za  

14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  

16. Ireneusz Szweda Za  
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17. Andrzej Ślusarczyk Za  

18. Roman Trembacz Za 

19. Bartłomiej Troka Za  

20. Jakub Walaszczyk  Za  

21. Szymon Zander Za  

 

- za - 20           

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XXIV/288/2021, która stanowi Załącznik Nr 20. 

 

Ad. 14 - Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Regulaminu przyznawania 

i rozliczania dotacji na zadania związane z usuwaniem wyrobów zawierających azbest 

z terenu Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański – ref. Radosław Klaczkowski Zastępca 

Burmistrza ds. komunalnych. 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. 

 

Pan Radosław Klaczkowski 

przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały, które stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

odczytała projekt i poddała go pod głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 

2. Adam Bodo Za  

3. Bartłomiej  Chrząszcz Za  

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za  

5. Adrian Czarnecki NIEOBECNY 

6. Ireneusz Czernecki Za  

7. Marta Jankowska Za  
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8. Piotr Kaliński Za  

9. Jerzy  Kłys Za  

10. Marek Krawyciński Za  

11. Krzysztof Lisowski Za  

12. Robert Nowicki Za  

13. Danuta Olech Za  

14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  

16. Ireneusz Szweda Za  

17. Andrzej Ślusarczyk Za  

18. Roman Trembacz Za 

19. Bartłomiej Troka Za  

20. Jakub Walaszczyk  Za  

21. Szymon Zander Za  

 

- za - 20            

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XXIV/289/2021, która stanowi Załącznik Nr  21. 

 

Ad. 15 - Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty wnoszonej 

przez właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy – ref. Radosław 

Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. 

 

Pan Radosław Klaczkowski 

przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały, które stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 
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Głos w sprawie zabrali następujący Radni: 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska:  

Jaki jest procentowy wzrost opłaty na wysypisku śmieci Szadółki?   Ile procent wzrastają 

koszty? 

Zastępca Burmistrza ds. komunalnych Radosław Klaczkowski odpowiedział: 

Mogę odnieść się do konkretnych rodzajów przykładów: 

Papier i tektura w workach  - stawka za jedna tonę wzrosła o 60% z 81 zł do 130 zł za tonę 

dodatkowo znaczny wzrost, bo aż dwukrotny nastąpił za opakowania szklane: z 65 zł za tonę 

do 140 zł za tonę. Pozostałe wzrosty to są około 30%; 40% i 50%. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska:  

Chciałabym, żebyśmy mieli jasność sytuacji, w związku ze wzrostem stawki, miasto nie zarobi 

na tym ani złotówki. To ma być tak, że system ma się zbilansować na zero. To co wpływa 

od mieszkańców do miasta, to wszystko jest przekazywane. 

Zastępca Burmistrza ds. komunalnych Radosław Klaczkowski odpowiedział: 

Tak jak wspomniałem została wykonana analiza. Nie jest zmieniana metoda, ta metoda jest 

utrzymana, gdzie mamy podział na powierzchnie i możliwość, gdzie gospodarstwa 

jednorodzinne i wielorodzinne mogą korzystać ze stawek indywidualnych. 

To zostało przeanalizowane, gdzie wzrosty następują o 3 zł, 4 zł i 5 zł miesięcznie, 

a w przypadku powierzchni jest to wzrost o 11 groszy, przy zachowaniu proporcji dokładnie 

system na się zbilansuje. 

Radny Jerzy Kłys: 

Czym jest uzasadniona ponad 100 % podwyżka surowców szklanych?  

Segregacja odpadów szklanych jest najprostsza i zdecydowanie najbardziej rzetelnie 

wykonywana przez mieszkańców. 

Zastępca Burmistrza ds. komunalnych Radosław Klaczkowski odpowiedział: 

Pod koniec grudnia 2020 r. otrzymaliśmy z Zakładu Utylizacji w Gdańsku nowy cennik – 

jest to cały katalog tych rodzajów odpadów. Jeśli chodzi o szczegóły, to w tej chwili nie 

odpowiem Pani, przekażę informację droga mailową. 

Radny Jakub Walaszczyk: 

Swojego czasu Był problem z najemcami w naszym mieście. Osoby, które wynajmowały 

mieszkania i domy wielu osobom, ma tu na myśli problem z Ukraińcami. Oni roznosili 

śmieci po całym Osiedlu Wschód.  Czy ten problem został uregulowany, czy coś zrobiono 

w tym kierunku?  
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Zastępca Burmistrza ds. komunalnych Radosław Klaczkowski odpowiedział: 

Osobiście nie słyszałem o tym problemie, aczkolwiek mamy wprowadzona metodę 

powierzchniową i według tej metody jest naliczana opłata. Nie liczymy ile osób zamieszkuje 

w danym budynku, czy mieszkaniu, gdyż nie jest to możliwe. Mogę się przyjrzeć i dopytać 

w Referacie Gospodarki Komunalnej, czy takie informacje wpłynęły? 

Radna Danuta Olech: 

Mogę odpowiedzieć na ten problem, interesowałam się tematem.  

Rzeczywiście, z bloku robi się już hotel. Sama mieszkam w bloku i zaobserwowałam, że 

osoby sprzedają mieszkania firmom i te firmy wynajmują mieszkania i opłacają nie 

od osoby, tylko od powierzchni, a taką możliwość mają, tak jak pan Burmistrz Klaczkowski 

wspomniał. 

Radny Adam Bodo: 

Wymagałoby to zmiany uchwały, żeby zmienić opłatę „od osoby”. Nasza uchwała jest 

od powierzchni i uważam, że jest duża lepsza, niż od osób. To nie jest równoznaczne z tym, 

że te 12 lub 14 osób mieszkających w jednym domu płaciłoby tę kwotę. Przyglądałem się 

temu tematowi, żeby te osoby płaciły więcej, ale jest to bardzo trudne. Szukałem 

rozwiązania 

 w innych gminach, ale nie znalazłem  żadnych uchwał w innych miastach, jak to rozwiązać. 

Radny Ireneusz Szweda: 

Pozycja wysypiska Szadółki ma monopol na odpady w naszej okolicy. Czy jest określona 

górna granica, do której mogą podnosić stawki i jak często mogą zmieniać stawki? 

Burmistrz Janusz Wróbel: 

Nie spodziewamy się żadnej podwyżki w tym roku. Ona może nastąpić najwcześniej za rok, 

jeżeli chodzi o Szadółki. Mam nadzieję, że te stawki, jeżeli będą przez Państwa dzisiaj 

przyjęte, to utrzymają się dłużej niż rok. 

Bartłomiej Chrząszcz: 

W jakim stopniu podwyżka ceny w zakładzie utylizacji, a w jakim stopniu problemy 

związane z ilością śmieci i problemy wspólnotowe wpływają na tą podwyżkę, i czy to jest 

po równo, czy podwyżka w zakładach utylizacji jest 80%, żeby  podwyższyć te ceny. 

Zastępca Burmistrza ds. komunalnych Radosław Klaczkowski odpowiedział: 

Jeżeli miałbym to ująć to procentowo, to można powiedzieć, że podwyżka w zakładzie 

utylizacji, to jest 60% wzrostu całości. Pozostałe koszty to wzrosty obsługi funkcjonowania 

tutaj na terenie miasta. 
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Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

odczytała projekt i poddała go pod głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 

2. Adam Bodo Za  

3. Bartłomiej  Chrząszcz WSTRZYMAŁ SIĘ 

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za  

5. Adrian Czarnecki NIEOBECNY 

6. Ireneusz Czernecki Za  

7. Marta Jankowska Za  

8. Piotr Kaliński Za  

9. Jerzy  Kłys Za  

10. Marek Krawyciński Za  

11. Krzysztof Lisowski Za  

12. Robert Nowicki Za  

13. Danuta Olech Za  

14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  

16. Ireneusz Szweda WSTRZYMAŁ SIĘ  

17. Andrzej Ślusarczyk Za  

18. Roman Trembacz Za 

19. Bartłomiej Troka WSTRZYMAŁ SIĘ 

20. Jakub Walaszczyk  WSTRZYMAŁ SIĘ 

21. Szymon Zander Za  

 

- za - 16          

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 4 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański większością głosów podjęła uchwałę 

Nr XXIV/290/2021, która stanowi Załącznik Nr 22  . 
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Ad.16 - Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat za usługi w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz w zakresie 

opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych – ref. 

Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i treścią autopoprawki był w posiadaniu każdego 

radnego. 

 

Pan Radosław Klaczkowski 

przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały, które stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

odczytała projekt i poddała go pod głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 

2. Adam Bodo Za  

3. Bartłomiej  Chrząszcz Za  

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za  

5. Adrian Czarnecki NIEOBECNY 

6. Ireneusz Czernecki Za  

7. Marta Jankowska Za  

8. Piotr Kaliński Za  

9. Jerzy  Kłys Za  

10. Marek Krawyciński Za  

11. Krzysztof Lisowski Za  

12. Robert Nowicki Za  

13. Danuta Olech Za  

14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  

16. Ireneusz Szweda Za  

17. Andrzej Ślusarczyk Za  

18. Roman Trembacz Za 
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19. Bartłomiej Troka Za  

20. Jakub Walaszczyk  Za  

21. Szymon Zander Za  

 

- za - 20            

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XXIV/291/2021, która stanowi Załącznik Nr  23. 

 

Ad. 17 - Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia przez Gminę Miejską Pruszcz Gdański 

pomocy finansowej Powiatowi Gdańskiemu dla zadania pn.: „Poprawa bezpieczeństwa 

na drogach Powiatu Gdańskiego poprzez modernizację dróg powiatowych, położonych 

na terenie Powiatu Gdańskiego”– ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. 

komunalnych. 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. 

 

Pan Radosław Klaczkowski 

przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały, które stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

odczytała projekt i poddała go pod głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 

2. Adam Bodo Za  

3. Bartłomiej  Chrząszcz Za  

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za  

5. Adrian Czarnecki NIEOBECNY 

6. Ireneusz Czernecki Za  

7. Marta Jankowska Za  

8. Piotr Kaliński Za  
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9. Jerzy  Kłys Za  

10. Marek Krawyciński Za  

11. Krzysztof Lisowski Za  

12. Robert Nowicki Za  

13. Danuta Olech Za  

14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  

16. Ireneusz Szweda Za  

17. Andrzej Ślusarczyk Za  

18. Roman Trembacz Za 

19. Bartłomiej Troka Za  

20. Jakub Walaszczyk  Za  

21. Szymon Zander Za  

 

- za - 20            

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XXIV/292/2021, która stanowi Załącznik Nr 24. 

 

Ad. 18 - Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XIX/196/2016 Rady Miasta Pruszcz 

Gdański z dnia 25 maja 2016 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych 

na terenie Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański, których właścicielem lub zarządzającym 

jest Gmina Miejska Pruszcz Gdański oraz warunków i zasad korzystania z tych 

przystanków - ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. 

 

Pan Radosław Klaczkowski 

przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały, które stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

odczytała projekt i poddała go pod głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych: 
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L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 

2. Adam Bodo Za  

3. Bartłomiej  Chrząszcz Za  

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za  

5. Adrian Czarnecki NIEOBECNY 

6. Ireneusz Czernecki Za  

7. Marta Jankowska Za  

8. Piotr Kaliński Za  

9. Jerzy  Kłys Za  

10. Marek Krawyciński Za  

11. Krzysztof Lisowski Za  

12. Robert Nowicki Za  

13. Danuta Olech Za  

14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  

16. Ireneusz Szweda Za  

17. Andrzej Ślusarczyk Za  

18. Roman Trembacz Za 

19. Bartłomiej Troka Za  

20. Jakub Walaszczyk  Za  

21. Szymon Zander Za  

 

- za - 20            

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XXIV/293/2021, która stanowi Załącznik Nr 25. 
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Ad. 19 - Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad bezdomnymi 

zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miejskiej Pruszcz 

Gdański na rok 2021 – ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza 

ds. komunalnych. 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. 

 

 

Pan Radosław Klaczkowski 

przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały, które stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

odczytała projekt i poddała go pod głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 

2. Adam Bodo Za  

3. Bartłomiej  Chrząszcz Za  

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za  

5. Adrian Czarnecki NIEOBECNY 

6. Ireneusz Czernecki Za  

7. Marta Jankowska Za  

8. Piotr Kaliński Za  

9. Jerzy  Kłys Za  

10. Marek Krawyciński Za  

11. Krzysztof Lisowski Za  

12. Robert Nowicki Za  

13. Danuta Olech Za  

14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  

16. Ireneusz Szweda Za  

17. Andrzej Ślusarczyk Za  
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18. Roman Trembacz Za 

19. Bartłomiej Troka Za  

20. Jakub Walaszczyk  Za  

21. Szymon Zander Za  

 

- za - 20            

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XXIV/294/2021, która stanowi Załącznik Nr 26. 

 

Ad. 20 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu 

działek: nr 1/167 o pow. 1 549 m2, nr 1/168 o pow. 11 940 m2 i 1/169 o pow. 3 101 m2,   

w obrębie 22, stanowiących własność Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański, położonych przy 

ul. Powstańców Warszawy w Pruszczu Gdańskim – ref. Radosław Klaczkowski Zastępca 

Burmistrza ds. komunalnych. 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. 

 

Pan Radosław Klaczkowski 

przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały, które stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

odczytała projekt i poddała go pod głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 

2. Adam Bodo Za  

3. Bartłomiej  Chrząszcz Za  

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za  

5. Adrian Czarnecki NIEOBECNY 

6. Ireneusz Czernecki Za  
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7. Marta Jankowska Za  

8. Piotr Kaliński Za  

9. Jerzy  Kłys Za  

10. Marek Krawyciński Za  

11. Krzysztof Lisowski Za  

12. Robert Nowicki Za  

13. Danuta Olech Za  

14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  

16. Ireneusz Szweda Za  

17. Andrzej Ślusarczyk Za  

18. Roman Trembacz Za 

19. Bartłomiej Troka Za  

20. Jakub Walaszczyk  Za  

21. Szymon Zander Za  

 

- za - 20            

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XXIV/295/2021, która stanowi Załącznik Nr 27. 

 

Ad. 21 - Podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia  zgody na wydzierżawienie na okres 

dziewięciu lat, w drodze przetargu działki nr 1/166 o pow. 6 064 m2, w obrębie 22, 

stanowiącej własność Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański, położonej przy ul. Powstańców 

Warszawy w Pruszczu Gdańskim, z przeznaczeniem na cele sportowo – rekreacyjne 

z dopuszczalną małą gastronomią – ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza 

ds. komunalnych. 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. 

 

Pan Radosław Klaczkowski 

przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały, które stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 
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Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

odczytała projekt i poddała go pod głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 

2. Adam Bodo Za  

3. Bartłomiej  Chrząszcz Za  

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za  

5. Adrian Czarnecki NIEOBECNY 

6. Ireneusz Czernecki Za  

7. Marta Jankowska Za  

8. Piotr Kaliński Za  

9. Jerzy  Kłys Za  

10. Marek Krawyciński Za  

11. Krzysztof Lisowski Za  

12. Robert Nowicki Za  

13. Danuta Olech Za  

14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  

16. Ireneusz Szweda Za  

17. Andrzej Ślusarczyk Za  

18. Roman Trembacz Za 

19. Bartłomiej Troka Za  

20. Jakub Walaszczyk  Za  

21. Szymon Zander Za  

 

- za - 20            

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XXIV/296/2021, która stanowi Załącznik Nr 28. 
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Ad. 22 - Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Pruszcz Gdański „Rejon ul. Ignacego Mościckiego” 

– ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych.  

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. 

 

Pan Radosław Klaczkowski 

przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały, które stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

odczytała projekt i poddała go pod głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 

2. Adam Bodo Za  

3. Bartłomiej  Chrząszcz WSTRZYMAŁ SIĘ 

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za  

5. Adrian Czarnecki NIEOBECNY 

6. Ireneusz Czernecki Za  

7. Marta Jankowska Za  

8. Piotr Kaliński Za  

9. Jerzy  Kłys Za  

10. Marek Krawyciński Za  

11. Krzysztof Lisowski Za  

12. Robert Nowicki Za  

13. Danuta Olech Za  

14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  

16. Ireneusz Szweda Za  

17. Andrzej Ślusarczyk Za  

18. Roman Trembacz Za 

19. Bartłomiej Troka Za  
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20. Jakub Walaszczyk  Za  

21. Szymon Zander Za  

 

- za - 19         

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 1 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański większością głosów podjęła uchwałę 

Nr XXIV/285/2021, która stanowi Załącznik Nr 29. 

 

Ad. 23 - Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwoju Miasta Pruszcz 

Gdański na lata 2020 - 2030” – ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. 

komunalnych. 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. 

 

Pan Radosław Klaczkowski 

przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały, które stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

odczytała projekt i poddała go pod głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 

2. Adam Bodo Za  

3. Bartłomiej  Chrząszcz Za  

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za  

5. Adrian Czarnecki NIEOBECNY 

6. Ireneusz Czernecki Za  

7. Marta Jankowska Za  

8. Piotr Kaliński Za  

9. Jerzy  Kłys Za  

10. Marek Krawyciński Za  
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11. Krzysztof Lisowski Za  

12. Robert Nowicki Za  

13. Danuta Olech Za  

14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  

16. Ireneusz Szweda Za  

17. Andrzej Ślusarczyk Za  

18. Roman Trembacz Za 

19. Bartłomiej Troka Za  

20. Jakub Walaszczyk  Za  

21. Szymon Zander Za  

 

- za - 20            

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XXIV/297/2021, która stanowi Załącznik Nr  30. 

 

Ad. 24 - zdjęto (Załącznik Nr 31). 

 

Ad. 25 - Podjęcie uchwały w sprawie wskazania radnych Rady Miasta Pruszcz Gdański 

jako członków Zespołu ds. budżetu obywatelskiego – ref. Małgorzata Czarnecka – 

Szafrańska Przewodnicząca Rady Miasta. 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska poinformowała, że wpłynęły 4 zgłoszenia 

na członków do Zespołu ds. budżetu obywatelskiego, a mianowicie: 

1. Pani Marta Jankowska 

2. Pan Adam Bodo 

3. Pan Adrian Czarnecki 

4. Pan Szymon Zander 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

odczytała projekt i poddała go pod głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych: 
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L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 

2. Adam Bodo Za  

3. Bartłomiej  Chrząszcz Za  

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za  

5. Adrian Czarnecki NIEOBECNY 

6. Ireneusz Czernecki Za  

7. Marta Jankowska Za  

8. Piotr Kaliński Za  

9. Jerzy  Kłys Za  

10. Marek Krawyciński Za  

11. Krzysztof Lisowski Za  

12. Robert Nowicki Za  

13. Danuta Olech Za  

14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  

16. Ireneusz Szweda Za  

17. Andrzej Ślusarczyk Za  

18. Roman Trembacz Za 

19. Bartłomiej Troka Za  

20. Jakub Walaszczyk  Za  

21. Szymon Zander Za  

 

- za - 20            

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XXIV/298/2021, która stanowi Załącznik Nr 32. 

 

Ad. 26 - Podjęcie uchwały w sprawie odrzucenia petycji dotyczącej podjęcia przez Radę 

Miasta Pruszcz Gdański uchwały dotyczącej masowych szczepień przeciwko wirusowi  

SARS-CoV-2 – ref. Jerzy Kłys Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
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Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. 

 

Pan Jerzy Kłys przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały, które 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

odczytała projekt i poddała go pod głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 

2. Adam Bodo Za  

3. Bartłomiej  Chrząszcz Za  

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za  

5. Adrian Czarnecki NIEOBECNY 

6. Ireneusz Czernecki Za  

7. Marta Jankowska Za  

8. Piotr Kaliński Za  

9. Jerzy  Kłys Za  

10. Marek Krawyciński Za  

11. Krzysztof Lisowski Za  

12. Robert Nowicki Za  

13. Danuta Olech Za  

14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  

16. Ireneusz Szweda Za  

17. Andrzej Ślusarczyk Za  

18. Roman Trembacz Za 

19. Bartłomiej Troka Za  

20. Jakub Walaszczyk  Za  

21. Szymon Zander Za  
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- za - 20            

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XXIV/299/2021, która stanowi Załącznik Nr 33. 

 

Ad. 27 - Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji – ref. Jerzy Kłys 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. 

 

Pan Jerzy Kłys przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały, które 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Głos w sprawie zabrał Radny Ireneusz Szweda pytając: 

 Dlaczego są dwie różne formuły, a efekt jest ten sam. 

W poprzednim projekcie uchwały było o odrzuceniu, tu jest o rozpatrzeniu. 

 

Odpowiedzi udzieliła radca prawny UM Agnieszka Pastewska- Surdy, tłumacząc, że: 

To jest kwestia techniczna, efekt jest ten sam. Uchwały nie podlegają rozpatrzeniu przez  Radę 

Miasta. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt i poddała go pod 

głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 

2. Adam Bodo Za  

3. Bartłomiej  Chrząszcz Za  

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za  

5. Adrian Czarnecki NIEOBECNY 

6. Ireneusz Czernecki Za  

7. Marta Jankowska Za  

8. Piotr Kaliński Za  
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9. Jerzy  Kłys Za  

10. Marek Krawyciński Za  

11. Krzysztof Lisowski Za  

12. Robert Nowicki Za  

13. Danuta Olech Za  

14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  

16. Ireneusz Szweda Za  

17. Andrzej Ślusarczyk Za  

18. Roman Trembacz Za 

19. Bartłomiej Troka Za  

20. Jakub Walaszczyk  Za  

21. Szymon Zander Za  

 

 

- za - 20            

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XXIV/300/2021, która stanowi Załącznik Nr 34.  

 

Ad. 28 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański 

– ref. Jakub Walaszczyk Przewodniczący Komisji Statutowej. 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. 

 

Pan Jakub Walaszczyk przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały, 

które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska odczytała projekt i poddała go pod 

głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 
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2. Adam Bodo Za  

3. Bartłomiej  Chrząszcz Za  

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za  

5. Adrian Czarnecki Za 

6. Ireneusz Czernecki Za  

7. Marta Jankowska Za  

8. Piotr Kaliński Za  

9. Jerzy  Kłys Za  

10. Marek Krawyciński Za  

11. Krzysztof Lisowski Za  

12. Robert Nowicki Za  

13. Danuta Olech Za  

14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  

16. Ireneusz Szweda Za  

17. Andrzej Ślusarczyk Za  

18. Roman Trembacz Za 

19. Bartłomiej Troka Za  

20. Jakub Walaszczyk  Za  

21. Szymon Zander Za  

 

- za - 21            

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XXIV/301/2021, która stanowi Załącznik Nr 35. 

 

Ad. 29 - Roczne sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Pruszcz 

Gdański za 2020 rok – ref. Danuta Olech Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady 

Miasta.  
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Roczne sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Pruszcz Gdański za 2020 

rok było w posiadaniu każdego radnego. 

Pani Danuta Olech przedstawiła streszczenie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2020 rok. 

Treść sprawozdania stanowi Załącznik Nr 36 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 30 - Roczne sprawozdanie z działalności Komisji stałych i doraźnych Rady Miasta 

Pruszcz Gdański za 2020 rok – ref. Przewodniczący Komisji stałych i doraźnych Rady 

Miasta Pruszcz Gdański. tj.:  

a) Komisji Budżetowej,  

b) Komisji Gospodarki Komunalnej,  

c) Komisji Oświaty, Kultury i Sportu,  

d) Komisji Ochrony Zdrowia i Spraw Socjalnych,  

e) Komisji Ochrony Środowiska,  

f) Komisji Bezpieczeństwa i Przestrzegania Prawa,  

g) Komisji Skarg Wniosków i Petycji,  

h) Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego.  

 

Głos w sprawie treści rocznego Sprawozdania z działalności Komisji Ochrony Środowiska za 

2020 rok zabrał Radny Bartłomiej Chrząszcz.  

Poprosił, aby w Sprawozdaniu Komisji były ujmowane  zagadnienia, które zawarte są w 

Rocznym Planie Pracy Komisji na dany rok. Radny wymienił pominięte w rocznym 

sprawozdaniu Komisji zagadnienie: „Monitorowanie badań dotyczących czystości powietrza 

(atmosfery) przy wykorzystaniu czujników jakości powietrza”. 

Radny Bartłomiej Chrząszcz zapytał, czy doszło do takiego monitorowania, poprosił o wnioski 

i analizy. 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Szymon Zander odpowiedział, że: 

na poszczególnych posiedzeniach członkowie Komisji sami monitorowali poziom jakości 

powietrza, które było omawiane w obecności goszczących na spotkaniach Komisji 

pracowników Referatu Gospodarki Komunalnej.  

 

Radny Bartłomiej Chrząszcz zapytał, czy ww. wnioski i ananlizy zostały szczegółowo 

przedstawione. Czy pracownicy Referatu Gospodarki Komunalnej  zwracali się 

 do Administratora Systemu o przedstawienie raportu: ile dni było lepszych, a ile gorszych 
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w naszym mieście? 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Szymon Zander odpowiadając na pytanie 

zasugerował, aby poczekać do końca obecnego sezonu grzewczego, żeby mieć jakąś skalę 

porównawczą. 

 

Kolejne pytanie Radnego Bartłomieja Chrząszcza skierowane do Pana Szymona Zandera 

dotyczyło: Monitorowania realizacji uchwały o likwidacji azbestu z terenu Pruszcza 

Gdańskiego. Powiedział, że nic w sprawozdaniu na ten temat się również nie znalazło i czy coś 

w tym kierunku Komisja w trakcie swojej pracy uczyniła? 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Szymon Zander odpowiedział, że na ostatnim 

posiedzeniu Komisji obecna była Pani Anna Mrówka z Referatu Gospodarki Terenami, razem 

z Zastępcą Burmistrza ds. komunalnych Radosławem Klaczkowskim. Zostały Komisji 

udzielone informacje o realizacji Programu w 2020 roku, poinformowano o ilości złożonych 

wniosków na 2021 rok, jak i wspomniano o kwocie przeznaczonej na ten rok, jest to suma 20. 

000 zł (dwadzieścia tysięcy złotych 00/10). Zwrócono się z zapytaniem do pana Radosława 

Klaczkowskiego, czy ta kwota zostanie podwyższona na ten cel. Radny Szymon Zander 

dopowiedział, że zorientujemy się ile tych wniosków zostanie złożonych i jakie to będą kwoty. 

 

Radny Bartłomiej Chrząszcz zadał ostatnie pytanie do pkt. 6 Planu Pracy Komisji Ochrony 

Środowiska, a mianowicie: Ocena stanu czystości Rzeki Raduni oraz Kanału.  

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Szymon Zander odpowiedział: 

Powiatowa Stacja Sanitarno-Epidemiologiczna co roku przedstawia informacje z kilku miejsc 

badania jakości wody Raduni, między innymi na naszym kąpielisku. Te dane także analizujemy 

w trakcie pracy Komisji. 

 

Roczne sprawozdanie z działalności Komisji stałych i doraźnych Rady Miasta Pruszcz Gdański 

za 2020 rok były w posiadaniu każdego radnego. Przewodniczący poszczególnych komisji 

przedstawili ich streszczenie. 

 

Przedłożone sprawozdania z działalności Komisji stałych i doraźnych Rady Miasta Pruszcz 

Gdański  za 2020 rok stanowią odpowiednio Załączniki Nr: 37; 38; 39; 40; 41; 42; 43; 44. 

 



 47 

Ad. pkt 31 - Wolne wnioski. 

 

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska przekazała pozdrowienia  

od zaprzyjaźnionego miasta partnerskiego Hofheim am Taunus. Poinformowała, że dnia 15 

lutego br. odbyło się, w formie zdalnej, spotkanie miast partnerskich, przy muzyce Zespołu 

Zagan Acoustic, który uświetnił to spotkanie. Powiedziała, że ma nadzieję, że w najbliższym 

czasie będziemy mogli na żywo spotkać się z naszymi przyjaciółmi z Hofheim, nie tylko przez 

internet. 

 

Głos w punkcie „Wolnych wnioski” zabrał Radny Szymon Zander, zwracają się z pytaniem 

do Radcy Prawnej UM, czy możemy mówić otwarcie o nazwiskach osób składających wnioski 

do Komisji. Czy możemy mówić na zewnątrz, kto składał prośbę w danej sprawie. 

 

Radca Prawny UM Pani Agnieszka Pastewska - Surdy potwierdziła, że przekaże odpowiedź 

na pytanie Radnego, drogą mailową. 

 

Radny Ireneusz Czernecki poinformował, że Komisja Ochrony Środowiska złożyła wniosek 

skierowany do Burmistrza oraz Komisji Bezpieczeństwa i Przestrzegania Prawa w sprawie 

usytuowania paczkomatu przy ulicy Dobrowolskiego w Pruszczu Gdańskim. Klienci 

przyjeżdzający  po odbiór paczek, stawiają samochód na ulicy (podwójna ciągła) lub 

na chodniku, co powoduje nieprawidłowe zachowanie innych uczestników ruchu. 

Zachodzi sytuacja: w jednym przypadku - utrudnianie i blokowanie ruchu, w drugim 

- omijanie, czy wyprzedzanie na podwójnej ciągłej. 

Czy jako miasto mamy wpływ na to, żeby stworzyć jakąś procedurę w sprawie właściwego 

posadowienia paczkomatu? 

 

Burmistrz Pruszcza Gdańskiego Janusz Wróbel odpowiedział, że jeżeli jest to grunt prywatny 

i plan zagospodarowania przestrzennego pozwala na lokalizację tego typu urządzeń, to po 

spełnieniu wszystkich formalności można to zrobić. Natomiast zupełnie inną sprawą jest 

przestrzeganie przepisów organizacji ruchu drogowego.  

 

Głos w sprawie zabrał także Radny Leszek Parzymies mówiąc, że: 16 lutego br. przybył 

na miejsce, aby zorientować się w sprawie. Zobrazował sytuację tłumacząc, iż jest podwójna 

ciągła, skręt w lewo i rzeczywiście ten paczkomat jest źle usytuowany, nawet jeżeli klient 

będzie chciał podjechać samochodem, odebrać paczkę, to będzie tamował ruch na ulicy lub 

na chodniku. Wyraził zdanie, że znaki drogowe niewiele rozwiążą problem – paczkomat 



 48 

musiałby być w innym miejscu. Nawet jeżeli dostawca przyjedzie, to stanie albo na chodniku 

albo na podwójnej ciągłej linii. I ten który będzie go wyprzedzał, łamie przepisy ruchu 

drogowego, bo przekracza linię podwójną, może dostać mandat. 

 

Radny Ireneusz Szweda dołączył do rozmowy, tłumacząc:  

„Jeżeli chodzi o odbiór przesyłek z paczkomatu, to naprzeciwko jest zatoczka i tam można 

stanąć. Gorzej wygląda sytuacja z kurierem, który przywozi paczki. Jeżeli samochód stoi,  

pojazd jest unieruchomiony, to jest omijanie pojazdu. Nie wiem, jak to ma się w odniesieniu 

do przepisów. Uważam, że wskazane byłoby w tym miejscu wyznaczenie miejsca 

postojowego dla kuriera”. 

 

Radny Robert Nowicki, wyjaśnił:  

„Czy to jest wyprzedzanie, czy omijanie, czy wykonywanie innego manewru na drodze, jeżeli 

zachowanie jednego kierującego powoduje popełnienie wykroczenia przez drugiego 

kierującego, to niestety jest to nieprawidłowe zachowanie. W jednym przypadku jest 

to utrudnianie i blokowanie ruchu, w drugim omijanie, czy wyprzedzanie na podwójnej linii 

ciągłej”. 

 

Radny Bartłomiej Chrząszcz: 

„Z tego, co się orientuję, to budowa paczkomatów wymaga pozwolenia na budowę, niezależnie 

od tego, czy to jest teren prywatny, czy wspólnoty, czy jakiś inny. Myślę, że i tak sprawa ma 

początek w Starostwie. Od pozwolenia na budowę należałoby zacząć. Zapewne trzeba jakieś 

warunki spełnić, aby móc postawić paczkomaty”. 

 

Radny Leszek Parzymies: 

„Nie do końca jestem pewien, czy konieczne jest uzyskanie pozwolenia na budowę, czy 

wystarczy zgłoszenie”. 

 

Więcej wolnych wniosków nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska podziękowała za wszystkie wypowiedzi. 

Zakończenie obrad nastąpiło w dniu 17 lutego 2021 r. o godz. 1152 słowami Przewodniczącej 

Rady Miasta Małgorzaty Czarneckiej - Szafrańskiej: „Zamykam dwudziestą czwartą 

zwyczajną sesję Rady Miasta Pruszcz Gdański”. 

 

Rozdzielnik uchwał z XXIV zw. sesji stanowi Załącznik Nr 45 do niniejszego protokołu. 
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W załączeniu do protokołu jest zapis przebiegu posiedzenia utrwalony na cyfrowym nośniku 

danych – DVD nr XXIV/2021, udostępniony w Biuletynie Informacji Publicznej  

oraz na portalu crv.pl.    

 

Protokół sporządziła: 

 Alicja Dąbrowska 
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